
TOMISLAV DOMES:  

- Evo dobar dan svima?  

Pitanje upućujem gradonačelniku a tiče se projekta "Zagrebački kvartovi kulture".  

Tokom  ovog ljeta smo po različitim kvartovima izvan centra grada uglavnom mogli 

gledat filmove, slušati koncerte i sudjelovati u raznim drugim kulturnim događanjima na 

otvorenom. Neke od tih programa sam i sam posjetio i bio sam ustvari oduševljen koliko je bilo 

ljudi i kako je bila sjajna atmosfera.  

Evo zanima me kako je taj program prošao u cjelini i možemo li i kada očekivati 

nastavak? Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniku Domesu.  

Odgovor će dati Gradonačelnik. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kvartovi kulture su prošli super i možete očekivat nastavak, a detaljno će 

dogradonačelnica odgovorit.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite, zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Hvala zastupniče Domes na ovom pitanju.  

Upućujem također sve ovdje prisutne da pročitaju za sebe sami izvješće koje je kratko, 

sažeto i vrlo informativno, objavljeno je na stranicama zagrebačkih kvartova kulture.  

Znači radi se o programu na koji smo stvarno opravdano jako jako ponosni. Podsjetit ću 

da u sklopu šire strategije kulture Grada Zagreba jedna od ključnih stvari za nas je dostupnost 

i zapravo odgajanje novih generacija publike i mislimo da je za to jako važno da ono što obično 

se smatra visokom kulturom i koje se u velikoj mjeri odvija u samom centru grada da to 

omogućimo i proširimo dostupnost i pristupačnost u svim gradskim četvrtima. To je bio koncept 

Zagrebačkih kvartova kulture koji su dakle između lipnja i rujna provedeni u Novom Jelkovcu, 

Svetoj Klari, Malešnici, Sigetu, Gajevu, Gajevu i Srednjacima te Ravnicama. Znači ovako; 

preko 60 događanja, preko 250 izvođača, preko 10000 posjetitelja. Ovo su sve besplatni kulturni 

događaji koji su najčešće dakle u popodnevnim satima  četvrtak, petak, subota, nedjelja. 

Zagrebačka filharmonija, niz kazališnih trupa, cirkuskih trupa. Prikazali smo neke vrhunske 

filmove, od Tko pjeva zlo ne misli dakle iz tradicije do ovog zadnjeg nagrađivanog filma 

režisera Sljepčevića. Odaziv je kroz generacijski, dakle od klinaca i roditelja s malom djecom, 

tinejdžera, ljudi svih dobi. Dakle program je, mislim da je fer reći, svi ste ja se nadam posjetili 

barem jedan program doista bio jako uspješan.  

Što ćemo dalje s njime? Svakako idemo dalje. Sljedeće proljeće u travnju idemo dalje. 

Želimo uključiti veći broj naselja i naravno i naselja u kojima do sada nismo bili. Znamo već 

da planiramo Lanište, Klaku i Vrbane, znamo da ponavljamo Novi Jelkovec  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

a više, više informacija kad izađe novi program. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Hvala lijepo.  

Nemate zahtjev za dodatnim objašnjenjem? Onda idemo na kolegicu Krnić. Marija 

Krnić. Izvolite zastupnice.  
 


